
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1392
Vil ministeren oplyse, hvad der er argumentet for, at der er indkøbt 4 trailere for at 
kunne hjælpe fåreavlere, som har været udsat for ulveangreb, når der tidligere (også 
under samrådet) blot bliver talt om 1 trailer? Hvor skal disse trailere placeres, og hvem 
har ansvaret for disse trailere, og hvad er økonomien omkring anskaffelse og drift af 
trailerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. oktober 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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